2022 Theme & Goal of FGCCT To clearly know God's words

English Ministry Announcements:

- Praise the Lord that the COVID case counts have stabilized recently.
 Our church will gradually re-open the in-person services for TM.
 Starting Feb. 13, in-person services for TM will resume at a 50% capacity of the room. In-person EM services and Children's Sunday School will continue as long as the Government allows religious gathering to continue under the COVID restrictions. Welcome to all, if anyone is joining us for the first time, please sign the guest book. Please follow the rules posted for everyone's safety.
- 2. Next Week's (Feb. 20, 2022) EM service: Sermon speaker---Rev. Tim Li, Sermon Title-- 【Stop Judging】. Scripture-- Matthew 7:1-6.
- Join us in reading through the Old Testament for 2022: <u>https://www.bible.com/reading-plans/13630</u>.

 February Board Meeting
- 1. The Board voted to authorize the MM planning committee the additional duties of Pastoral search.
- 2. The Board voted to offer: (a) Rev. Tim Li another 3-year term to continue as our EM pastor, subject to congregational meeting to vote on it in April 2022;(b) Tim Ersando another 1-year term to continue as our Youth Ministry Leader.
- 3. In-person TM services will gradually re-open in 3 stages. Stage 1: Starting Feb. 13, in-person services for TM will resume at a 50% capacity of the room. Stage 2: Starting Feb. 21, in-person services for TM will resume at 100% capacity of the room. Stage 3: After March or April, the Board will discuss and plan worship start at 10:30 am for both EM & TM. For TM, our church will continue to observe current re-opening guidelines that include a proof of double vaccination, masking and social distancing. Although not mandatory, the Board prefers TM worshipers to be triple-vaccinated.
- 4. TM cell group meeting will start from March 1, 2002. The book for study has been purchased and is in the process of shipment.
- 5. Starting this month, the Youth Ministry is planning to hold the book study meetings for the youth going into university next year (virtual). Date and time is to be determined depending on everyone's availability.

God bless you all in this time and lean on Him for strength and wisdom. Wishing everyone a Happy New Year!



祝

Benediction

Postlude

多倫多臺恩基督教會週報

Formosan Grace Christian Church in Toronto 841 Progress Ave., Toronto, Ontario M1H 2X4 Rev. Tim Li 647-529-5771 pastortim@fgcct.org 梁世隆牧師 416-560-3788 slone0921@gmail.com 教會電話 Church Telephone 416-850-2270 教會網址 Church Web Site: www.fgcct.org 2022 年 2月 13日 Weekly Bulletin #889

2022年度主題目標:【明白聖經,神的話語】

梁世隆牧師

主日禮拜程序 ORDER OF WORSHIP

司會: 江明雄 Morgan Chiang

~~~ 靜候上帝 Waiting on the Lord ~~~

讚美敬拜	Singspiration							
奏樂	- ·	司	琴					
主 濤 文	The Lord's Prayer	會	眾					
宣 召	Call to Worship	司	會					
聖 詩	Hymn #170請咱大家大聲唱歌	會	眾					
啟 應	Responsive Reading15 (詩篇 65)	會	眾					
祈 禱	Prayer (Hymn #497 主聽我們祈禱)	司	會					
獻詩	Anthem							
~~~ 恭守上帝的話 Listen to The Word ~~~								
聖 經	Scripture 申命記 11: 8-12	司	會					
講道	Sermon 【上帝必看顧】	梁世隆物	牧師					
祈 禱	Prayer	梁世隆特	牧師					
聖 詩	Hymn #382今咱大家來吟詩	會	眾					
信仰告白	Statement of Faith 使徒信經	會	眾					
~~~回應上帝的話 Response to The Word ~~~								
聖餐	Holy Communion	梁世隆特	牧師					
奉獻	Offering (Hymn 306B ver.4)							
祈 禱	Prayer	司	會					
我的錢銀獻給祢,用出攏趁祢旨意,我的才情祢賞賜,甘願還祢做器具								
歡迎	Welcome	司	會					
報 告	Announcements	司	會					
聖詩	Hymn #512願咱救主耶穌基督	會	眾					

報告

- 1. 感謝主,因近來安省的疫情有好轉,本教會將從 <u>02 月 13 日</u>起逐 漸開放台語部的實體崇拜。目前聚會人數將限制在室内總人數的 50%。本教會仍然開放英語部的實體崇拜及實體兒童主日學,但 仍需配合政府在疫情下對於宗教聚會的規定。<u>請大家遵守貼在入</u> 口上的注意事項以保會眾健康。
- 2. 下週主日 02 月 20 日由梁世隆牧師證道。 講題【最後的旅程】。 經文:使徒行傳 27: 1-20。司會;巫宗翰兄。
- 3. 02月20日招待人員:蘇明正、連月美。 02月20日環境衛生管理人員:賴亮助、莊如秋。 二月份委員會報告:
- 1. 委員會決議授權給「華語部計劃小組」額外的職責來尋求華語部 的牧師。
- 2. 委員會投票通過以下的提議: (a) Tim Li 牧師再任期三年,繼續擔任我們的英語部牧師,但須在今年四月召開的和會上再由會員們投票表決; (b) Tim Ersando 再任期一年,繼續擔任我們的英語青少年輔導。
- 3. 台語部的實體崇拜將分三個階段逐步重新開放。第一階段: 從2月13日開始,實體崇拜將恢復到室內空間的50%。第二階 段:從2月21日開始,實體崇拜將恢復到室內空間的100%。第 三階段:3月或4月之後,委員會將討論及計劃為台語部和英語 部同時在早上10:30舉行實體崇拜。對於台語部,本教會將繼續 遵守當前的防疫措施,其中包括雙重疫苗接種證明、戴口罩和保 持社交距離。本教會不強制會眾接種第三劑疫苗,但比較希望大 家都已接種過第三劑疫苗。
- 4. 台語部的細胞小組將於3月1日開始聚會;目前已經訂購好教材, 並在運送中。
- 5. 從本月起,青年部計劃爲明年要上大學的青年們,來舉辦線上讀 書會。日期和時間將根據每個人比較方便的時候再做確定。
- 上帝保守我們在這個艱困時期,倚靠祂的大能和智慧,得到平安。 祝大家新年快樂!

聖工分擔 Duty		本週 This Week (02/13/2022)		下週 Next Week (02/20/2022)		
司會 Worshi	江明雄		巫宗翰			
司琴 Pianist	~~~		~~~			
領詩 Praise	~~~		~~~			
獻詩 Anthen	~~~		~~~			
讀經 Bible Reading		江明雄		巫宗翰		
司獻 Offering		~~~		~~~		
招待 Greeter	~~~		~~~			
投影設計 P.	劉慈敏		劉慈敏			
投影 P. P. Di	何珮瑜		何珮瑜			
廚房 Kitcher	~~~		~~~			
主日人數統計 Attendance Keeper		TBD		TBD		
Youth Servan	~~~		~~~			
值月 Month-Duty		TBD		TBD		
主日 Sunday	台語 TM	英語 EM	主日學	SS	總共 Total	
出席 (02/06) Attendance (in-person)	5	14	4*		23**	
奉獻 (02/06) Offering	~~~	~~~	~~~	~~~***		

華語出席 MM Attendance: (on line service)

*Youth: 2 in-person, 5 online **~~ person stayed for both TM & EM 宣道 Mission: \$0.00 | 感恩 Thanksgiving: \$0.00 | ***email donations included

臺語部祈禱會 TM Prayer Meeting -星期五上午10:00 以Line群組的視訊通話方式進行

成人主日學 Adult Sunday School--- 一、二月份暫停 視訊通話方式進行 | 各組細胞小組 Cell Group--暫停

成人查經班/TM Bible Study--

請大家瀏覽教會網站來觀看查經的內容

美術班/手工藝術班 Art & Craft------ 星期四 Thursday---暫停

乒乓球 Table Tennis--星期二&四 Tue. & Thu. ---暫停

Wednesday Night Basketball: Every Wednesday ---暫停

英語成人主日學 EM Adult Sunday School ---- 暫停

主日崇拜 Sunday Service--請大家瀏覽教會網站來觀看講道的內容